
Osadní výbor Kojetín

10. zápis ze schůze Osadního výrobu Kojetín ze dne 4. 9. 2015

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, Miroslav Rosa, Jitka Rakušanová, MUDr. Jakub Syrovátka, Jiří 

Holub, Antonie Štěpánková, Ivo Miček, Lubomír Holub, Petr Dousek, Stanislav Hrachovec

Omluveni: Otto Drescher

Projednáno:

1) Rekapitulace prací, které již byly městem realizovány

2) Organizace akce: Kojetínské hody

3) Možnost čerpat dotace na ekologické vytápění

4) Dotazy na město

1) Rekapitulace prací, které již byly městem realizovány 

- Oprava místní komunikace – část od křižovatky směrem na Svinec – vyfrézování a 

položení nového asfaltového koberce.

- Posunutí značky začátek obce – ve směru od Nového Jičína. V následujících dnech 

by měla dojít ještě k umístění radaru na měření rychlosti v obci.

- Úprava doskočiště u houpaček za hřištěm. Byla provedena i částečná úprava 

terénu, tyto úpravy je však potřeba ještě doladit.

- Osazení značek padajícího kamení ve směru na Straník

2) Organizace akce: Kojetínské hody

Největší pozornost se věnovala přípravě akce, která nás čeká 12. a 13. září 2015 a tím 

jsou Kojetínské hody. 

3) Možnost čerpat dotace na ekologické vytápění

Členové osadního výboru byli seznámeni s možností čerpat dotace na ekologické 

vytápění. Kritéria a podrobnosti budou umístěné ve vývěsní tabuli městského úřadu.

4) Dotazy na město

- V jaké fázi se nachází osvětlení zastávky Čerťák? Tato problematika byla 

projednávána zápisem ze schůze OV č.2 ze dne 6.2.2015 a č.4 ze dne 3.4.2015.

V Kojetíně dne 6. září 2015

Zapsala: Jitka Rakušanová

Předseda OV: Ing. Lumír Zrník




